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          Rada Gminy Lubomino 
 

PROTOKÓŁ Nr VI/2024 
VI Sesji Rady Gminy Lubomino 

 
z dnia 26 listopada 2024 roku 

 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI  
 

Lp. Nazwisko Imię Status 
 

1 Bieńkowski Fabian obecny 
 

2 Błażewicz  
 

Krystyna obecna 

3 Ciężka 
 

Anna obecna 

4 Giedrys 
 

Janusz obecny 

5 Krysik 
 

Dariusz obecny 

6 Michałowska 
 

Emilia obecna 

7 Mięszała 
 

Angelika obecna 

8 Naguszewski 
 

Zdzisław obecny 

9 Osowska 
 

Beata obecna 

10 Perdian 
 

Andrzej obecny 

11 Prypłot 
 

Zenon obecny 

12 Stańczyk 
 

Zbigniew obecny 

13 Suchecki 
 

Jarosław obecny 

14 Wieczorek 
 

Adam obecny 

15 Zalewska 
 

Grażyna obecna 

 
Obecni 15 
wszyscy 15 
procent 100 % 
Kworum zostało osiągnięte 
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Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Pełny przebieg pkt 1 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 0:00 – 04:10) 
 
VI Sesja Rady Gminy Lubomino odbyła się w Zespole Szkół w Lubominie – aula II piętro. 
Początek posiedzenia o godz.: 0900 . 
Zakończenie posiedzenia o godz.: 0940. 
 
Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowi załączniki nr 1,2 i 3 do nin. protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki przed rozpoczęciem sesji poinformował, że 
transmisja na żywo jak również archiwalne transmisje z poprzednich Sesji Rady Gminy 
Lubomino dostępne są pod adresem: https://lubomino.posiedzenia.pl/ 

W celu ułatwienia dostępu do transmisji, na stronie głównej www.bip.lubomino.pl 
zamieszczono link do obrad sesji.  

 

Następnie dokonał otwarcia VI Sesji Rady Gminy Lubomino informując, że w sesji uczestniczy 
15 radnych co stanowi quorum, przy którym rada gminy może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
 
Przywitał Panią Wójt, Pana Sekretarza, Panią Skarbnik, kierowników jednostek, pracowników 
urzędu gminy, sołtysów oraz radnych. 
 
Kolejno przedstawił proponowany porządek obrad, który został przesłany radnym wraz z 
zawiadomieniem o zwołaniu sesji. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 

2024. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – 

księgowej jednostek organizacyjnych Gminy Lubomino zaliczonych do sektora 
finansów publicznych. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Centrum Usług Społecznych 
w Lubominie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych 
warunków przyznawania usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych 
oraz usług opiekuńczych w formie usług sąsiedzkich oraz odpłatności za te usługi, 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu 
ich pobierania. 

7. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 
9. Zamknięcie obrad. 

    
 
Nie było uwag do porządku obrad.  
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Ad.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
Pełny przebieg pkt 2 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 04:10 – 6:40) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 głosach „za”.  
 
Kolejno powiedział, że wszystkie projekty uchwał były przesłane radnym oraz podane do 
publicznej wiadomości poprzez opublikowanie w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
Projekty uchwał były również omawiane szczegółowo na wspólnym posiedzeniu wszystkich 
komisji stałych Rady Gminy Lubomino w dniu 21 listopada.  
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przypomniał, że głosowanie odbywa się przez podniesienie ręki przy 
jednoczesnym użyciu urządzeń umożliwiających ustalenie i sporządzenie imiennego wykazu 
głosowań radnych.  
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 15 uprawnionych 15 
PRZECIW 0 oddanych głosów 15 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Mięszała  Angelika ZA 
8 Naguszewski Zdzisław ZA 
9 Osowska Beata ZA 

10 Perdian Andrzej ZA 
11 Prypłot Zenon ZA 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 
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Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR VI/43/2024 z dnia 26 listopada 2024 roku w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubomino na lata 2024 – 2030. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
 
Ad.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 
2024. 
Pełny przebieg pkt 3 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 06:40 –08:00) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 głosach „za”, 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Lubomino na rok 2024. 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 15 uprawnionych 15 
PRZECIW 0 oddanych głosów 15 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Mięszała  Angelika ZA 
8 Naguszewski Zdzisław ZA 
9 Osowska Beata ZA 

10 Perdian Andrzej ZA 
11 Prypłot Zenon ZA 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR VI/44/2024 z dnia 26 listopada 2024 roku w 
sprawie zmian w budżecie Gminy Lubomino na rok 2024. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
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Ad.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – 
księgowej jednostek organizacyjnych Gminy Lubomino zaliczonych do sektora finansów 
publicznych. 
Pełny przebieg pkt 4 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 08:00 – 09:20) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 6 głosach „za”, 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

finansowo – księgowej jednostek organizacyjnych Gminy Lubomino 
zaliczonych do sektora finansów publicznych. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 15 uprawnionych 15 
PRZECIW 0 oddanych głosów 15 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Mięszała  Angelika ZA 
8 Naguszewski Zdzisław ZA 
9 Osowska Beata ZA 

10 Perdian Andrzej ZA 
11 Prypłot Zenon ZA 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR VI/45/2024 z dnia 26 listopada 2024 roku w 
sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej jednostek organizacyjnych 
Gminy Lubomino zaliczonych do sektora finansów publicznych. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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Ad.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Centrum Usług Społecznych 
w Lubominie. 
Pełny przebieg pkt 5 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 09:20 – 12:20) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Kultury, Oświaty i 
Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 8 głosach „za”. 
 
Radny Adam Wieczorek „Może nie konkretnie do projektu uchwały ale rozmawialiśmy na 
komisjach i ja mam takie pytanie. Czy powstanie tego centrum zwiększy jakby zatrudnienie to 
raz? A drugie czy biblioteka wchłonięta w struktury tego centrum, będzie mogła jakieś środki 
zewnętrzne zdobywać, czy wtedy w ramach tego centrum będzie musiała to robić?” 
 
Wójt Gminy Lubomino Joanna Karpińska – Koźlik  „ Tak jak rozmawialiśmy na wspólnym 
posiedzeniu komisji, zakres zatrudnienia personelu, który będzie dotyczył Centrum Usług 
Społecznych nie dotyczy żadnego zwiększenia. Zostaną pracownicy po przenoszeni pomiędzy 
jednostkami. Druga rzecz dotyczy właśnie tej samodzielności Gminnej Biblioteki Publicznej i 
tak jak mówi statut, tak naprawdę biblioteka zostaje jedynie wchłonięta w struktury tego 
centrum ale mamy tu paragraf, który wyraźnie mówi o tym, że biblioteka zachowuje swoją 
odrębność i ta odrębność dotyczy spraw zarówno finansowych jak i spraw związanych z 
funkcjonowaniem samej jednostki organizacyjnej. Czyli jak najbardziej Gminna Biblioteka 
Publiczna jako jedyna z jednostek organizacyjnych Gminy Lubomino posiadając osobowość 
prawną jak najbardziej będzie mogła samodzielnie występować o wszystkie dofinansowania, 
które będą w jej zasięgu.” 
 
Nie było więcej pytań do projektu uchwały. 
 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Centrum Usług 

Społecznych w Lubominie. 
wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 14 uprawnionych 15 
PRZECIW 0 oddanych głosów 15 
WSTRZYMAŁO SIĘ 1 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna WSTRZYMAŁA SIĘ 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Mięszała  Angelika ZA 
8 Naguszewski Zdzisław ZA 
9 Osowska Beata ZA 

10 Perdian Andrzej ZA 
11 Prypłot Zenon ZA 



7 
 

12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR VI/46/2024 z dnia 26 listopada 2024 roku w 
sprawie nadania statutu Centrum Usług Społecznych w Lubominie. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych 
warunków przyznawania usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych oraz 
usług opiekuńczych w formie usług sąsiedzkich oraz odpłatności za te usługi, szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 
Pełny przebieg pkt 6 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 12:20 – 14:00) 
 
Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poinformował, że Komisja Kultury, Oświaty i 
Promocji Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie przy 8 głosach „za”. 
 
Nie było pytań do projektu uchwały. 
Poniżej imienny wykaz głosowań. 
głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania usług opiekuńczych i 
specjalistycznych usług opiekuńczych oraz usług opiekuńczych w formie 
usług sąsiedzkich oraz odpłatności za te usługi, szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem : podjęto 
typ Głosowanie jawne imienne 
większość zwykła 
Podsumowanie 
status ilość status ilość 
ZA 15 uprawnionych 15 
PRZECIW 0 oddanych głosów 15 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 nieoddanych głosów 0 

 
Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Mięszała  Angelika ZA 
8 Naguszewski Zdzisław ZA 
9 Osowska Beata ZA 

10 Perdian Andrzej ZA 
11 Prypłot Zenon ZA 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 
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Rada Gminy Lubomino podjęła Uchwała NR VI/47/2024 z dnia 29 października 2024 roku w 
sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania usług 
opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych oraz usług opiekuńczych w formie 
usług sąsiedzkich oraz odpłatności za te usługi, szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
 
Ad. 7. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
Pełny przebieg pkt 7 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 14:00 – 28:45) 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska - Koźlik przedstawiła informację o swojej działalności  pomiędzy 
V (29.10.2024) a VI (26.11.2024) Sesją Rady Gminy Lubomino. 
 
Dodała, że do informacji podstawowej radni otrzymali informację dodatkową, przedstawiającą 
bieżącą realizację zadań przez Urząd Gminy Lubomino.  Jeżeli do tego zakresu i do zakresu 
podstawowego mają radni pytania to bardzo prosi o ich zadanie. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Radny Adam Wieczorek „ Mam pytanie odnośnie punktu czwartego informacji dodatkowej. 
Czemu unieważniono postępowanie na wymianę windy w tym ośrodku?” 
 
Ponadto złożył wniosek o wycinkę zakrzaczeń przy skrzyżowaniu kolejowym Lubomino- 
Lubomino kolonia, gdzie zamontowano znaki G-1a, G-1b, G-1c oraz A-10. 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Wniosek zostaje przyjęty. Jeżeli chodzi o punkt czwarty 
czyli o inwestycje, która polega na wymianie windy do transportu osób niepełnosprawnych w 
Środowiskowym Domu Samopomocy w Wolnicy to 12 listopada unieważniono postępowanie 
z powodu-  jedynego, słusznego - to znaczy jedyna oferta złożona przez wykonawcę, który brał 
udział w postępowaniu przewyższała tą kwotę, którą my jako zamawiający, zamierzamy 
przeznaczyć na realizację inwestycji. Kwota wartości bruƩo, była kwotą powyżej 400.000,00 zł. 
Niestety na realizację tego zadania mamy 258 344,00 zł i ani grosza więcej. Także to jest powód 
do unieważnienia postępowania.” 
 
Radna Beata Osowska „Ja chciałabym się zapytać o wykaz prac drogowych gminnych. Chodzi 
mi o drogę Bieniewo, tam jest usuwanie zakrzaczeń, punkt drugi, o jaką drogę tu chodziło?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Ten numer drogi gminnej, to jest numer drogi w 
kierunku miejscowości Opin.” 
 
Radna Beata Osowska wnioskowała o podsypanie i wyrównanie drogi gminnej na Opin 
(poprzecznej). Mieszkańcy zgłaszali problem. Jest to nie duża odległość 30 – 40 metrów. 
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Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „ Jak najbardziej wniosek Pani radnej zostaje przyjęty 
do kolejki zgłoszeń, które realizujemy na bieżąco. Także zapisujemy wniosek, razem z 
wnioskiem radnego Pana Adama Wieczorka, dotyczącego wycinki zakrzaczeń.” 
 
Radny Adam Wieczorek „ Jeszcze jedno pytanie odnośnie tego zbiornika wody. Czy został ten 
termin przedłużony? Czy jeszcze nie ma odpowiedzi?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „ Wystąpiliśmy z wnioskiem o wydłużenie terminu do 
30 maja 2025 roku. Informacja jaką posiadamy z Urzędu Marszałkowskiego, to informacja 
jedynie w formie ustnej, w formie pisemnej nie mamy, natomiast raczej jesteśmy dobrej myśli 
i spodziewamy się zgody na wydłużenie terminu realizacji.” 
 
Radny Dariusz Krysik „Chciałem się zapytać o tą działkę w Wilczkowie, tą w sprawie sprzedaży 
nieruchomości. Czy to już się odbyło, czy dopiero będzie się działo i która to jest działka?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „ Nic się nie odbyło. Działka zostanie wystawiona do 
sprzedaży w trybie przetargu nieograniczonego. Jest to działka, która znajduje się w centrum 
miejscowości w okolicy straży pożarnej i stawu a jadąc od Szkoły Podstawowej w Wilczkowie 
jest to taka pierwsza, malutka działka właśnie 267 m, która jest przed stawem.” 
 
Radny Dariusz Krysik „Kiedy ten przetarg miałby się odbyć?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „ Mamy uruchomioną procedurę, więc sześć tygodni 
tak naprawdę musimy poczekać i wtedy zostanie ogłoszony przetarg na sprzedaż.” 
 
Radny Zenon Prypłot „ Ja mam pytanie takie, odnośnie tych znaków, które są na Wilczkowie 
asfaltowych  dróg wewnętrznych. To te znaki będą postawione na wszystkich odcinkach drogi 
tej asfaltowe? czy tylko zostanie postawiony na tej jednej? 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „17 czerwca, kiedy mieliśmy wspólne posiedzenie 
komisji rolnictwa i objeżdżaliśmy drogi, tych znaków dotyczących stref zamieszkania na 
drogach wewnętrznych jest kilka, więc one wszystkie zostaną postawione w tych miejscach, 
które wyznaczyliśmy.” 
 
Radna Krystyna Błażewicz „ Mam pytanie, jak postępują prace w Rogiedlach? Czy zdążymy do 
końca roku? Bo ja widzę, że dużo jest takich prac związanych z końcem roku, że musimy 
wszystko wykonać do końca roku. 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Bardzo dużo. Tak naprawdę większość inwestycji 
kończy się nam w terminie realizacji grudniowym, bądź jest to ostatni grudzień, bądź jest to 
połowa grudnia, bądź 6 grudnia, ale tutaj myślę, że ryzyka z realizacją zamknięcia tej inwestycji 
w Rogiedlach nie ma. Na ten moment są przesunięci pracownicy z nadbudowy budynku urzędu 
gminy na teren Rogiedli i mobilizujemy się, żeby te prace w terminie do końca roku zakończyć.” 
 
Radny Adam Wieczorek „Odnośnie  tej nieodebranej drogi w Wolnicy. Co się zadziało, że to 
nie zostało odebrane?” 
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Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Nic takiego szczególnego. To znaczy 22  przystąpiliśmy 
komisją, po zakończeniu realizacji inwestycji przez wykonawcę, do podjęcia czynności 
zmierzających do odbioru tej drogi. Natomiast kilka warunków jeszcze musi zostać spełnionych, 
żeby ten odbiór drogi mógł zaistnieć a przede wszystkim, żebyśmy mogli uzyskać finansowanie 
od marszałka. Tu pamiętamy o tym, że zasada która dotyczy akurat finansowania tej inwestycji 
to 50%, które przekazuje nam marszałek w kwocie 70.000,00 zł. i 50%, czyli następne 70.000,00 
zł., które dokładamy z budżetu gminy. Żebyśmy mogli te pieniążki otrzymać, to tak naprawdę 
w dniu dzisiejszym po zakończeniu sesji postaramy się zmienić zakres inwestycji, czyli zmienić 
go w takim zakresie, w jakim wykonawca zrealizował pracę na odcinku 952 m, zmierzając do 
podbudowy w średniej 10 cm. Jeżeli tak zmienimy zakres tej inwestycji, jest szansa na 
finansowanie tej inwestycji przez marszałka i wtedy tak naprawdę będzie szansa do odbioru 
końcowego tego zakresu zrealizowanych prac. Na razie podstawy do tego, aby ten odbiór 
mógł nastąpić nie ma.” 
 
Nie było więcej pytań do informacji o działalności wójta. 
 
 
Ad.8. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 
Pełny przebieg pkt 8 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 28:45 – 40:10) 
 
 
Radna Krystyna Błażewicz złożyła wniosek  o wycięcie drzewa -lipy oraz zakrzaczeń na drodze 
gminnej wewnętrznej przy ul. Baranowskiego (przed laskiem w lewo). 
Dodała, że wniosek jest do realizacji w miarę szybkiej. Zgłaszali go mieszkańcy ul. 
Baranowskiego. Drzewo podobno już było zgłaszane do wycinki.  
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Nie kojarzę momentu zgłoszenia drzewa do wycięcia 
ale wniosek przyjmujemy do realizacji. (…)  Czyli dwa wnioski dotyczące ulicy Baranowskiego. 
Ten zgłoszony na wspólnym posiedzeniu komisji i ten dotyczący tutaj drogi wewnętrznej 
przyjmujemy do realizacji.” 
 
Radny Zbigniew Stańczyk „Ja może dwie sprawy. Rozmawialiśmy na komisjach w sprawie 
postanowienia tego lustra przy wyjeździe między bankiem a sklepami, ponieważ tam są te 
zakrzaczenia duże od strony banku i tam samochód widać w ostatniej chwili. Czy 
coś zostało poczynione? No i druga sprawa, chciałbym podziękować Pani Wójt i jednostkom za 
to odpowiedzialnym - czego nie zrobiłem na ostatniej sesji. Mimo to, że Pani Wójt była na 
urlopie wtedy, ale jakoś sms-owo się porozumieliśmy i w ciągu 3 dni  na drodze na cmentarz - 
jeszcze to było dosyć wcześniej, niż święto przed świętem zmarłym -  na prośbę właśnie 
mieszkańców, zostały wycięte pobocza. W imieniu swoim i mieszkańców chciałbym bardzo 
podziękować. „ 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Dziękuję bardzo. Natomiast tutaj w tej sprawie 
pierwszej, w sprawie ustawienia tego lustra, tak jak obiecałam na wspólnym posiedzeniu 
komisji, wystąpiliśmy z wnioskiem do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Natomiast niestety 
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odpowiedzi w tak szybkim trybie nie mamy, ale czynności zostały podjęte w celu 
bezpieczeństwa mieszkańców.” 
 
Radny Janusz Gierdys wnioskował o wycinkę dwóch drzew przy drodze powiatowej Wolnica – 
Różyn, które przerosły linie energetyczne co przy wichurze powoduje braki w dostawie prądu. 
 
Ponadto zapytał o lustro, o które wnioskował już dawno aby ustawić przy drodze powiatowej 
Wolnica – Różyn. 
  
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Wniosek o wycinkę drzew przyjmujemy. Natomiast 
tutaj w sprawie ustawienia tego lustra odpowiedź z powiatu do nas przyszła, że zostanie ono 
ustawione.  Natomiast za termin realizacji nie odpowiadam.” 
 
Radna Beata Osowska „ Chciałabym się zapytać, czy coś wiadomo w sprawie naszej drogi, no 
nieszczęsnej z Bieniewa  do Lubomina, bo te pobocze mamy okropne. Ja uszkodziłam sobie 
auto, także tutaj no są granice jakiegoś wypadku. Głębokie są pobocza a próg 
jest wyższy, także i opony się niszczy i samochody. Nic się nie dzieje w tej sprawie, kiedy 
ja składałam wnioski, od tamtego momentu nic.” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „To jest tak, że wszyscy dostrzegamy tą potrzebę 
poprawienia poboczy na tym odcinku drogi powiatowej. Jesteśmy w kontakcie 
z Panem Dyrektorem Montewką i ten termin naszego spotkania z zeszłego tygodnia, został 
przeniesiony na ten tydzień i gwarantować nie chcę, ale na pewno będziemy w tych 
rozmowach zmierzali do tego, żeby jak najszybciej te pobocza pod górkę i z górki chociaż zostały 
poprawione. Niestety te uzupełnienie, które miały miejsce do tej pory sprawia, że przy 
jakichkolwiek opadach atmosferycznych,  ląduje na drodze wewnętrznej i nie przynosi to 
niestety rezultatu, którego oczekujemy ale myślę, że jeszcze chwila i uzupełnimy te pobocze, 
bo rzeczywiście różnica poziomu jest bardzo duża i żadnej wątpliwości tutaj nie 
ulega fakt, że niestety prędkość jazdy trzeba absolutnie dostosować, bo w przeciwnym 
przypadku jest to ryzyko. Ja po tej drodze poruszam się też codziennie i niestety jedyne co 
mogę zalecić, to ograniczenie po prostu prędkości. Można się wyminąć, trzeba dosłownie tam 
prawie zahamować auto ale dla mnie jest to na razie jedyny, bezpieczny sposób poruszania się 
po tej drodze ale my dołożymy tu wszelkich starań, żeby ten odcinek drogi został poprawiony 
w jak najbliższym czasie, mając na względzie to właśnie, że za sekundę te warunki 
atmosferyczne, będą zamiast lepsze to gorsze.” 
 
Radna Beata Osowska „ Złożyłam wniosek w sprawie swojego siostrzeńca. Chodzi mi o 
mieszkanie gminne, które mieści się w miejscowości Świękity. Czy coś jest poczynione, bo 
wniosek został złożone przeze mnie w lipcu i od tamtej pory nic się nie dzieje. Chodziło o 
podłączenie do sieci kanalizacji sanitarnej.” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „ Z tych informacji jakie ja uzyskałam, ten termin 
realizacji tego wniosku dotyczył czwartego kwartału tego roku. Jesteśmy w kontakcie z 
wykonawcą, który jest w stanie wykonać to przyłączenie. Ja przypominam, że jest to 
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mieszkanie, które znajduje się w zasobie komunalnym gminy a wysokość czynszu płacona przez 
użytkownika tego mieszkania jest niewielka i nieznaczna. Natomiast systemem gospodarczym, 
prace w tej lokalizacji zostały wykonane dla mnie już na takim poziomie, który sprawia, że 
angażowaliśmy siły i środki. Jeżeli obiecaliśmy to przyłączenie to ono na pewno zostanie 
dokonane, na razie po prostu tam wykonawca, który jest w stanie to przyłączę wykonać ma 
niestety tyle pracy w kolejce, że my w tej kolejce po prostu jesteśmy.” 
 
Radna Beata Osowska „ Jest to człowiek chory.(…) Czy byłaby możliwość jak najszybciej 
czegokolwiek stworzyć, żeby on miał jakąś łazienkę, jakiś prysznic. (…)  To jest mieszkanie 
gminne a  to jest człowiek chory i nic się nie dzieje przez tyle lat.”  
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Ja rozumiem fakt, że jest to mieszkanie gminne ale 
jest to zasób komunalny. Jeżeli warunki lokalowe nie odpowiadają najemcy, to zawsze można 
je zmienić. Wysokość czynszu jaką pobieramy co miesiąc, nie chcę tej kwoty mówić, ale za te 
pieniążki tak naprawdę w żadnej innej lokalizacji ta osoba nie dokona wynajmu. To są grosze.” 
 
Radna Beata Osowska „Ja wiem, że to są grosze ale on warunków tam nie ma. Tam 
jest kuchnia, pokój, jest woda gdzie się leje do wiaderka.” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Dlatego mówię, że można lokalizację zmienić. Nikt 
na siłę tam nikogo nie trzyma.” 
 
Radna Beata Osowska „Ja wiem, ja rozumiem panią, to jest mieszkanie gminne, jeżeli gmina 
ma jakieś mieszkanie, które można by było dla niego zamienić, niech on ma czynsz nawet i 
200,00 zł ale, żeby miał te warunki.” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Ma 50,00 zł.  i na ten moment ja nie jestem w stanie 
zapewnić, akurat tej osobie, lepszych warunków mieszkaniowych niż te, do których 
podniesienia standardu ciągle zmierzamy. To przyłącze zostanie dokonane.” 
 
Radna Beata Osowska „A w sprawie jakiejkolwiek łazienki, czy czegokolwiek, kiedy możemy 
cokolwiek działać i ruszyć? Bo on ma pomieszczenie na cokolwiek, żeby tam stworzyć. Jakiś 
prysznic albo toaletę i to mu wystarczy.” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Proszę sprawę kierować do Pani Kierownik Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubominie. Wiem, że w takim kontakcie panie są. Nie rozumiem 
tego momentu dyskusji tutaj na sesji.” 
 
Radna Krystyna Błażewicz ”Mówiliśmy o tym oznakowaniu ulic. Ja tylko tak dla przypomnienia. 
To miało być w przyszłym roku, tak?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Tak.” 
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Radna Krystyna Błażewicz ”Pierwszy kwartał, czy drugi? Bo tak mnie dopytują mieszkańcy. Ja 
mówię, no będzie to robione zgodnie z kolejnością, tylko nie kojarzę, kiedy to było mniej 
więcej?” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „ Tak naprawdę w pierwszym kwartale przystąpimy do 
przeprowadzenia postępowania w trybie przetargu nieograniczonego i chodzi też o to, żeby te 
środki koncentrować tak, żebym ja w tych przetargach się nie pogubiła. Zaczynamy od 
postępowania. Natomiast ten termin realizacji na pewno będzie zamknięty w 2025 roku, 
ponieważ tym jednolitym oznakowaniem obejmujemy obszar całej gminy, czyli 13 sołectw, 
wszystkie miejscowości wchodzące w skład gminy, więc ten termin realizacji prac w 
poszczególnych sołectwach, bądź miejscowościach będzie różny, ale zamykamy zadanie w 2025 
roku.” 
 
Radny Fabian Bieńkowski „Chodzi mi o Zajączki, o drogę, kiedy ta inwestycja w planach jest 
do zakończenia? I jeszcze z tego miejsca chciałbym podziękować za wycięcie tych topoli, bo są 
bardzo mieszkańcy zadowoleni.” 
 
Wójt Gminy Joanna Karpińska – Koźlik „Pierwszy etap realizacji inwestycji, polegający na 
ułożeniu właśnie tego odcinka o nawierzchni bitumicznej tutaj w miejscowości Zajączki zostaje 
zakończony w tym roku jeszcze, czyli to jest 2024 rok. Drugi etap tej inwestycji dotyczy 
wyłożenia asfaltu w miejscowości Ełdyty Wielkie i tutaj termin realizacji mamy przełożony na 
2025 rok i zamykamy też w połowie roku tą inwestycję.” 
 
Nie było więcej pytań.  
 
 
Ad.9. Zamknięcie obrad. 
Pełny przebieg pkt 9 odzwierciedla transmisja z obrad  (czas: 40:10 –40:30). 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki dokonał zamknięcia 
VI Sesji Rady Gminy Lubomino. 
 
Poinformował, że kolejna sesja odbędzie w dniu 19 grudnia 2024 roku. 
 
 
 
        Przewodniczący Rady Gminy 
              /-/  Jarosław Suchecki 
 
Protokolant: 
Ilona Basałygo 
 
 
 
* Pełny przebieg sesji odzwierciedla zapis dźwiękowy znajdujący się na stronie hƩps://bip.lubomino.pl/ 


